

December 1, 2025

Svetlana Cerović
IMF Resident Representative in the Republic of Moldova

PRESS STATEMENT

An International Monetary Fund (IMF) staff team led by Ms. Alina Iancu will visit Chișinău during December 4–17, 2025, to conduct the annual Article IV consultation¹ with the Republic of Moldova.

The primary purpose of the mission is to take stock of the recent economic developments, assess the macroeconomic outlook and risks, and discuss policy and reform priorities with the authorities and other key stakeholders.

¹ Under Article IV of the [IMF's Articles of Agreement](#), the IMF holds bilateral discussions with members, usually every year. A staff team visits the country, collects economic and financial information, and discusses with officials the country's economic developments and policies. On return to headquarters, the staff prepares a report, which forms the basis for discussion by the Executive Board ([IMF Factsheet on Surveillance](#)).

1 decembrie 2025

Svetlana Cerović
Reprezentanta permanentă a FMI în Republica Moldova

DECLARAȚIE PENTRU PRESĂ

O echipă de experți ai Fondului Monetar Internațional (FMI) condusă de Alina Iancu va vizita Republica Moldova în perioada 4–17 decembrie 2025 pentru a purta discuții în cadrul consultărilor prevăzute de Articolul IV al Statutului FMI¹.

Scopul principal al experților FMI este de a analiza evoluțiile recente din economie, a evalua perspectivele și riscurile la nivel macroeconomic și a discuta prioritățile în materie de politici și reforme cu autoritățile și alte părți interesate cheie.

¹ FMI se angajează anual (de regulă) în discuții bilaterale cu statele membre, în conformitate cu prevederile articolului IV al [Statutului FMI](#). O echipă de experți ai FMI vizitează țara, colectează informație de ordin economic și financiar și poartă discuții cu autoritățile asupra evoluțiilor economice și politicilor promovate. După revenirea la Washington, echipa pregătește un raport pe care ulterior se bazează discuțiile din cadrul Consiliului de directori executivi (a se vedea [fișa informativă privind supravegherea efectuată de FMI](#)).

1 декабря 2025 г.

ЗАЯВЛЕНИЕ ДЛЯ ПРЕССЫ

Светланы Церович (Svetlana Cerović)
постоянного представителя МВФ в Республике Молдова

Миссия Международного Валютного Фонда (МВФ) во главе с г-жой Алиной Янку (Alina Iancu) посетит Молдову в период 4-17 декабря 2025 года для проведения ежегодных консультаций с Республикой Молдова в соответствии с положениями Статей соглашения МВФ¹.

Основная цель миссии — собрать информацию о последних изменениях в экономике, оценить макроэкономические перспективы и риски, а также обсудить приоритеты политики и реформ с властями и другими ключевыми заинтересованными сторонами.

¹ В соответствии с положениями четвертой статьи [Статей соглашения МВФ](#), ежегодно (как правило) проводятся двухсторонние консультации со всеми странами-членами. Миссия МВФ приезжает в страну для сбора экономических и финансовых данных и для обсуждения с властями экономического прогресса и проводимых политик. По возвращении в штаб-квартиру, сотрудники пишут доклад, который является основным документом, представляемым на рассмотрение Исполнительного совета (см. [«Надзор со стороны МВФ»](#)).